
Oświadczenie złożone 

przez senator Marię Koc 

na 72. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 marca 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu PGE Obrót SA Pawła Prządki 

Szanowny Panie Prezesie! 

W ostatnim czasie zostałam poinformowana przez zaniepokojonych mieszkańców oraz władze samorzą-

dowe Sokołowa Podlaskiego o zamiarze likwidacji Biura Obsługi Klienta PGE Obrót SA w Sokołowie Pod-

laskim. Informacja ta budzi ogromy niepokój i sprzeciw wśród mieszkańców miasta i powiatu sokołowskie-

go. Państwa klienci obawiają się, że brak biura w Sokołowie Podlaskim bardzo utrudni im załatwianie pro-

stych spraw i zmusi ich do korzystania z biura w odległych Siedlcach. 

Państwa decyzja o likwidacji BOK w Sokołowie Podlaskim uderzy bezpośrednio w ludzi starszych, nie-

pełnosprawnych i samotnych, dla których dojazd do Siedlec będzie niewątpliwie ogromną uciążliwością, 

dlatego też apeluję o wycofanie wspomnianej decyzji.  

Jednocześnie wnoszę o udzielenie informacji, czym spowodowana jest decyzja PGE Obrót SA o likwida-

cji BOK w Sokołowie Podlaskim. Ile podobnych biur w terenie likwidujecie Państwo w tym roku? Czy 

w związku z ogromnym sprzeciwem lokalnych społeczności rozważacie Państwo wycofanie się z tej szko-

dliwej decyzji? 

Z poważaniem 

Maria Koc 

 

 




